
 
Zápis č. 6/2012 (79) 

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 
konaného dne 28. 5. 2012 

 

Přítomni:   prof. Ing. Petr Dostál, CSc., Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D., doc. Ing. 
Martin Sysel, Ph.D., Ing. Milan Navrátil, Ph.D., Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D., 
Ing. Vladimír Gerlich, Ing. Kateřina Sulovská, Lukáš Urbančok (celkem 8 členů 
AS) 

Omluveni: Ing. Jiří Vojtěšek, Ph.D., Jakub Ring 
Stálí účastníci zasedání: prof. Ing. Vladimír Vašek, CSc., prof. Ing. Roman Prokop, CSc., 

doc. Mgr. Milan Adámek, Ph.D., RNDr. Jan Ostravský, CSc., Bc. Eva 
Navrátilová, Monika Krištofová, DiS. 

Program: 

1. Kontrola zápisu a úkolů.  

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

3. Projednání návrhu materiálu „Rozdělení finančních prostředků Fakulty aplikované 
informatiky pro rok 2012“. 

4. Projednání návrhu Výroční zprávy o činnosti FAI za rok 2011. 

5. Různé. 

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov zahájil jednání AS FAI a přivítal všechny účastníky 
zasedání.  

ad 1) Kontrola zápisu a úkolů.  
Zápis je bez připomínek.  

Dr. Chramcov informoval členy AS FAI o důležitých bodech ze zasedání AS UTB ze dne 
15.5.2012: 

• snížení počtu studentů podle metodiky MŠMT (o 15,5% méně tj. 11 000 studentů) 

• snížení výše ubytovacího stipendia 

• prorektor Sedlařík informoval o neuspokojivém publikačním výstupu UTB za první 
měsíce roku 2012 

• byla aktualizována směrnice rektora pro hodnocení pedagogických a tvůrčích aktivit 

• iniciativa Job centra pro absolventy UTB 

• AS UTB schválil I. Změny Studijního a zkušebního řádu UTB 

• AS UTB schválil Volební a jednací řád AS FT 
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ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  
Doc. Sysel vznesl dotaz, zda není možné, aby studenti DSP byli členy komisí pro SZZ ve funkci 
tajemníků (zapisovatelů). Děkan FAI odpověděl, že studenti v žádném případě nemohou být 
členy komisí ke SZZ.    

ad 3) Projednání návrhu materiálu „Rozdělení finančních prostředků Fakulty aplikované 
informatiky pro rok 2012“.  
Děkan FAI přednesl úvodní slovo k předkládanému materiálu. Zdůraznil, že oproti loňskému 
roku disponuje FAI letos s nižší částkou příspěvku na akreditované studijní programy a s nimi 
spojenou tvůrčí činnost. Deficit se FAI bude snažit pokrýt z prostředků Institucionální podpory 
VaV na rozvoj organizace, kde je finančních prostředků více než vloni. Finanční prostředky 
z VaV jsou účelově určené. Část těchto prostředků bude rozdělena na ústavy FAI a budou se 
jimi hradit náklady spojené s tvorbou výstupů za VaV.  Každý ústav tedy bude hospodařit 
s prostředky ze dvou různých zdrojů financování. Většina prostředků institucionální podpory 
pro VaV bude směrována do části mezd akademických pracovníků vyplácených za VaV.    

Bc. Navrátilová seznámila členy AS FAI se strukturou předkládaného materiálu a s konkrétní 
finanční situací FAI. Popsala stručně jednotlivé tabulky.  

Doc. Sysel navrhl do tabulky č. 8 vložit další sloupec s přehledem institucionálních prostředků 
určených pro rozvoj organizace. (zdroj 2102). 

Ing. Sulovská vznesla dotaz týkající se nutnosti výdajů spojených s nákupem stravenek SYAS.  
Děkan FAI odpověděl, že stravenky SYAS budou nadále k dispozici v období, kdy se nevaří 
v menze.  

Tento materiál je nutné detailně projednat na zasedání  EK AS FAI, které proběhne po schůzce 
vedení FAI s kvestorem ve čtvrtek 31. 5. 2012 ve 12.00 hod. případně 7. 6. 2012 ve 12.00 hod. 
Připomínky k tomuto materiálu je možno zaslat elektronicky Dr. Chramcovovi, prof. Vaškovi nebo Bc. 
Navrátilové. 

ad 4) Projednání návrhu Výroční zprávy o činnosti FAI za rok 2011.  
Doc. Adámek zdůraznil, že předkládaná verze je ve fázi rozpracovanosti. Je nutno doplnit úvodní 
slovo děkana FAI, formálně text upravit a doplnit strukturu projektu CEBIA. Materiál bude 
podrobně projednán na zasedání LK AS FAI dne 1. 6. 2012 v 11.00 hod.  

ad 5) Různé. 
Dr. Chramcov informoval členy AS FAI o tom, že budou probíhat doplňující volby do studentské 
komory AS UTB. Povinností AS FAI je jmenovat člena volební komise. V minulosti tuto funkci 
zastával student DSP Ing. Procházka. Vzhledem k tomu, že Ing. Procházka, bude končit prezenční 
formu studia, osloví Dr. Chramcov jiného vhodného kandidáta na tuto funkci. Hlasování o 
zvoleném kandidátovi proběhne elektronicky. 

Dr. Chramcov informoval členy AS FAI o tom, že končí funkční období disciplinární komise. Byli 
osloveni stávající členové disciplinární komise, kteří souhlasili s členstvím v dalším funkčním 
období. Dr. Ostravský osloví vhodné kandidáty z řad studentů. 

Dále Dr. Chramcov informoval členy AS FAI o tom, že Ing. Gerlich bude končit v DSP. 
S ukončením jeho studia skončí i jeho členství v AS FAI. Bude osloven náhradník, který vzešel 
z minulých voleb do AS FAI. 
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Dr. Chramcov informoval o tom, že v Bratislavě proběhla akce FELAPO, na které se setkal 
s předsedy akademických senátů jiných VŠ. Informoval o složení jednotlivých senátů (ASFAI 
má nejméně členů v AS vzhledem k počtu pracovníků) a volebních systémech do AS na 
příslušných fakultách.  

Dr. Matýsek přednesl informace ze zasedání RVŠ ze 17. 5. 2012 týkající se: 

• situace kolem věcných záměrů zákonů o vysokých školách (dále VZZ VS) a o finanční 
pomoci studentům  

• rozpočtu pro VŠ v roce 2012 a pro rok 2013 

• aktualizace Dlouhodobého záměru 

• situace v Operačních programech 

• situace kolem Fakulty právnické Západočeské univerzity v Plzni (dále FPR ZČU), 
obecněji kolem vztahu MŠMT a Akreditační komise 

• hodnocení a financování výzkumu a přípravy státního rozpočtu 

 

Předběžný termín příštího zasedání AS FAI je stanoven na 11. 6. 2012 na 14.00 hod v zasedací 
místnosti 51/606. 

 
Ve Zlíně dne 31. 5. 2012 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
 

 

 


